
 
2016 Miss Chinese Beauty Pageant 

Application Form 報名表 
Name (English and Chinese):  
 
Date of birth 出生日期: 
 

Place of birth 出生地: 
 

Language 語言: 
 

Height 身高:  Weight 體重: 

Address 地址: 
 
Email: Phone Number 聯絡電話: 

 
Education: 
 

Nationality 國籍 

Competition Experience 參賽經歷: 
 
 
 
Hobbies and Activities 愛好/興趣: 
 
Reason for Participating 參加原因: 
 
 
      
All the information provided by me in connection with this application is true and correct. I am eligible for the competition 
according to the terms and conditions set by the Organizing Committee. I understand that if false information is provided or if the 
information entered is not in accordance with the facts, the participant shall be immediately disqualified with all results cancelled.  
參賽者確認在報名表中提供的所有資料全是真確無誤及符合比賽資格，若被證實提供虛假資料，其參賽資格將被取消 
I have read and agree the Official Rules and Regulations: 我已詳讀並同意大會大賽規章 
 

Signature 簽名: ______________ Date 日期: __________________ 

Continue if you are under 18 (18歲以下:) 

Declaration of Parent/Guardian 
For a participant aged under 18, her parent or legal guardian (aged 18 or above) must sign the following Declaration: 
十八歲以下參賽者，其家長或監護人（十八歲或以上）須簽署此聲明： 
As a parent or guardian, I give permission for (Name of Participant)_________________________ to participate in 
this Miss Chinese Beauty Pageant.  
本人作為家長或監護人，同意_________________________（參賽者姓名）參加美國華裔小姐. 
家長/監護人姓名 Parent/Guardian name: ___________________________ 

與參賽著關係 Relationship to Participant: _________________________ 

電話 Phone No.:______________________________________________ 

地址 address: ________________________________________________ 

家長/監護人簽名 Signature of parent/Guardian:________________________  

Date 日期: _______________________  

 
Application Deadline: May 31, 2016 
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